
PROTOKÓŁ Nr XIV/16
z XIV posiedzenia Rady Gminy Mielnik

w dniu 20 maja 2016 roku.

Sesja Rady Gminy Mielnik rozpoczęła się  w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Mielnik  o
godz. 900, zakończyła się o godz. 1110

Lista radnych i zaproszonych gości znajduje się w załączeniu do protokołu.

Do punktu 1.

Otwarcia  XIV  sesji  Rady  Gminy  Mielnik  dokonał  Przewodniczący  Rady  Pan
Krzysztof Nikitorowicz
Pan Przewodniczący powitał radnych i gości obecnych na sesji. Stwierdził, że na ustawowy
skład Rady 15 radnych, w sesji uczestniczy 15 radnych.

Na protokolanta obrad Pan Przewodniczący powołał Panią Elżbietę Szymańską.

Do punktu 2.

Porządek obrad XII sesji Rady Gminy radni przyjęli bez zmian. 

Brzmi on następująco:
1. Otwarcie sesji.
2. Ustalenie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4. Informacja Wójta o pracy między sesjami.
5. Interpelacje i zapytania radnych.
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Mielnik na rok 2016.
7. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  rocznego  sprawozdania  finansowego

Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Gminnej Biblioteki Publicznej w
Mielniku za 2015 rok.

8. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego
wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy Mielnik za 2015 rok.

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy.
10. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy cenowej za zbiorowe zaopatrzenie

w wodę na terenie Gminy Mielnik.
11. Przyjęcie  założeń  organizacyjnych  dla  funkcjonowania  placówek  oświatowych  w

gminie w roku szkolnym 2016/2017.
12. Ocena zasobów pomocy społecznej Gminy Mielnik za 2015 rok.
13. Informacja o przygotowaniu gminy do letniego sezonu turystycznego.
14. Gospodarka  odpadami  w  świetle  regulaminu  utrzymania  czystości  i  porządku  w

gminie. Opinie i spostrzeżenia.
15. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
16. Wolne wnioski.
17. Zakończenie obrad.
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Do punktu 3.

Pan Przewodniczący poinformował, że protokół z XIII sesji Rady Gminy jest wyłożony na
sali obrad i jeżeli do końca sesji nie zostaną zgłoszone do niego uwagi lub poprawki, zostanie
przyjęty w takiej formie, w jakiej go sporządzono.

Do punktu 4.

Pan Wójt przedstawił informację o pracy między sesjami.

1) Jesteśmy w trakcie tworzenia projektu adaptacyjnego budynku Urzędu Gminy. Sala
posiedzeń  zostanie  podzielona  na  3  pokoje,  zaś  sesje  Rady  Gminy  i  posiedzenia
Komisji będą odbywały się w piwnicy, w odpowiednio przygotowanej do tego sali.

2) Otrzymaliśmy zgodę Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej na prace związane z
Rubinkiem o raz zgodę na plac zabaw przy Bugu, na Zagórzu. 

3) Zakończono sprawę wykopalisk w rynku mielnickim, Pan Grzegorz Śnieżko przekazał
nam końcowe materiały dotyczące tych prac oraz rozliczenie z otrzymanej dotacji.
Wystąpił również z wnioskiem aby w 2017r. kontynuować te wykopaliska i prośbą o
przeznaczenie na ten cel 30 tys.zł.

4) W dniu wczorajszym w ODZM odbyła się wystawa poplenerowa malarzy z Polski i
Białorusi.  Część  swoich  prac  malarze  przekazali  na  rzecz  Gminy Mielnik.  Plener
malarski odbędzie się również w przyszłym roku.

5) W budynku po byłym posterunku policji otwarty został punkt przyjęć interesantów, w
każdą środę w godz. od 10 do 12 dyżuruje tam dzielnicowy. Kiedy policjanci będą
mieli nocne dyżury w Mielniku (gmina przeznaczyła na ten cel dodatkowe środki)
będą mogli tam wypić herbatę i zjeść kanapkę.

6) Został zakończony parking przy budynku straży pożarnej w Mielniku.

7) Zawarliśmy porozumienie z ZIP – wykonawcą zaplecza sportowego. Ustalono, że ZIP
wykona projekt zadaszenia obiektu nad siedziskami i wpłaci na nasze dobro 27 tys.zł.
Czekamy na rozprawę ugodową w sądzie.

8) Realizowane  są  porozumienia  z  parafiami  w  Mielniku  (prawosławną  i  katolicką),
wykonano prace na Górze Woskresieńskiej,  Górze Św.Rocha, na Górze Zamkowej
ogrodzono ruiny, wykoszono trawę.

9) Podpisane  zostały  umowy  z  poszczególnymi  parafiami  dotyczące  remontów  w
obiektach zabytkowych 

10) 28 maja o godz.13 odbędą się uroczyste obchody 400-lecia nadania praw miejskich
dla  Niemirowa.  Pan  Wójt  w  imieniu  organizatorów  zaprosił  wszystkich  na  tę
uroczystość.

11) 18  maja  br.  Pan  Wójt  uczestniczył  w  obchodach  25  lecia  powstania  Podlaskiego
Oddziału  Straży Granicznej  w Białymstoku.  Pan minister  Zielińskiej  zapowiedział
zmiany w straży granicznej,  straży pożarnej  i  policji.  Być może,  że  tam gdzie  są
warunki, powstaną posterunki policji. My takie warunki mamy.

12) Zakończyła się kanalizacja w sensie uzgadniania spraw z Urzędem Marszałkowskim,
zostały przelane pieniądze i dzisiaj Pani Skarbnik zapłaciła kredyt w wysokości 860
tys. zł, który mieliśmy spłacić do końca czerwca br. Szerzej o kanalizacji Pan Wójt
powie w punkcie dotyczącym absolutorium.

13) Mamy trochę  problemów z  siecią  szerokopasmową,  dotyczy to  rozliczeń i  kwestii
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podatku VAT. Do kolejnej sesji być może sprawa się wyjaśni.

14) Uczestniczyliśmy  w  studyjnym  wyjeździe  do  Warszawy  w  celu  obejrzenia
przedszkola modułowego. Burmistrz Targówka opowiedział nam o budowie takiego
przedszkola.

Pan Tomasz Gorochowicz – Kierownik Referatu Infrastruktury i Rozwoju w UG Mielnik
przedstawił  informację  i  slajdy  nt.  modułowego  przedszkola  w  dzielnicy  Targówek  w
Warszawie.

Pan  Wójt zaproponował  radnym,  aby  na  posiedzeniu  komisji  w  dniu  17  czerwca  br.
wypracować wspólną koncepcję budowy przedszkola w Mielniku.

Rada Gminy przyjęła do wiadomości informację o pracy Wójta między sesjami.

Do punktu 5.

Zapytanie Pana Henryka Symonowicza
1. Kiedy nastąpi zmiana kierunku ruchu przy Archelanie?
2. Trzeba zlikwidować dół na ulicy Bugowej, naprzeciw posesji Pani R       . Jeśli nastąpi

zmiana kierunku ruchu przy Archelanie, automatycznie wzrośnie częstotliwość ruchu
na ulicy Bugowej.

Do punktu 6.

Pan  Wójt przedstawił  zmiany  do  budżetu,  które  nie  były  omawiane  na  wspólnym
posiedzeniu komisji, ponieważ wynikły one przed sesją.
W zmianach przeznaczamy 100 tys.zł  dla  SP ZOZ Siemiatycze na modernizację oddziału
pediatrycznego szpitala i 2 tys. zł. na zakup urządzenia na potrzeby GOZ w Mielniku.
Przywitał obecnych na sesji Dyrektora SP ZOZ w Siemiatyczach Pana Adama Dębskiego i
Zastępcę Dyrektora ds.Medycznych Pana Lecha Hackiewicza.

Pan Adam Dębski
Stwierdził, że Gmina Mielnik jest dla SP ZOZ ważnym partnerem, ponieważ na terenie gminy
mieści  się  jedyny gabinet podstawowej opieki  medycznej.  Są w nim realizowane badania
profilaktyczne  –  szczepienia  przeciwko  grypie,  szczepienia  HPV.  Stwierdził,  że  sytuacja
szpitala  jest  trudna,  wysokość  zadłużenia  wymagalnego wynosi  ok.6  mln.zł.  Szpital  musi
jednak inwestować, po to aby utrzymać się na rynku i spełniać coraz wyższe wymagania jeśli
chodzi  o  standard  szpitali.  Z  dużych  inwestycji  jakie  są  do  wykonania  to  gruntowna
modernizacja bloku operacyjnego i centralnej sterylizatorni, będzie to kosztowało 5 mln.zł. i
szpital  będzie  się  tu  starał  o  fundusze  zewnętrzne.  Przeprowadzona  będzie  modernizacja
budynku  poradni  specjalistycznych,  na  co  pozyskano  środki  wynajmując  powierzchnię
podmiotom  komercyjnym.  Jest  zalecenie  Sanepidu  aby  do  końca  przyszłego  roku
zmodernizować dużą część pomieszczeń szpitalnych na oddziałach. Stąd wniosek do Gminy
Mielnik  aby  zechciała  partycypować  w  kosztach  remontu  oddziału  dziecięcego  (w  roku
ubiegłym  gmina  dala  środki  na  remont  oddziału  wewnętrznego).  Jest  to  jedyny  oddział
dziecięcy w powiecie.  Do Ośrodka Zdrowia w Mielniku zostanie  zakupiona aparatura do
monitorowania temperatury w jakiej są przechowywane szczepionki.
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Pan Lech Hackiewicz
Poinformował, że szczepionki podawane dzieciom i dorosłym muszą być przechowywane w
specjalnych warunkach chłodniczych. We wszystkich jednostkach ZOZ są przechowywane w
lodówkach,  które  jak  każde  urządzenie  chłodnicze  może  ulec  zepsuciu.  Dlatego  też  te
urządzenia chłodnicze muszą mieć rejestratory temperatury. Taki rejestrator kosztuje około 2
tys.zł. i pozwala na całodobowy monitoring temperatury w lodówce. W przypadku zmiany
temperatury rejestrator powiadomi wytypowaną osobę do odbierania SMS o takiej zmianie.
Poprosił w swoim i Pana Dyrektora ZOZ imieniu o zakup takiego urządzenia do Ośrodka
Zdrowia w Mielniku.
Pan doktor Hackiewicz powiedział, że oddział dziecięcy szpitala był remontowany w latach
2005-2007 przez sponsorów. Zwrócił się z prośbą o wspomożenie obecnego remontu oddziału
kwotą 100 tys.zł. Kwota ta pozwoli na dostosowanie w części oddziału dziecięcego do norm
obowiązujących w Unii. Wyraził nadzieję, że nie jest to ostatnia kwota jaką Gmina Mielnik
wesprze ten oddział.

Pan Wójt poinformował,  że  zakupiony  rejestrator  temperatury  będzie  stanowił  własność
gminy i zostanie oddany w użytkowanie do GOZ.

Pan Henryk Symonowicz
Zapytał z jakiego powodu zburzono budynek przy wjeździe na teren szpitala oraz czy istnieje
możliwość  niepobierania  opłat  od  osób  które  wjeżdżają  na  teren  szpitala  w  celach
niemedycznych, np. do biura.

Pan Adam Dębski
Odpowiedział, ze budynek został rozebrany ponieważ był stary, zaniedbany i jego remont nie
opłacał  się,  ponadto  budynek  częściowo  stał  na  działce  miasta  Siemiatycze.  Dokonano
zmiany przebiegu granic  działki.  Sytuacja  jest  przejściowa,  niebawem zostanie  ustawiona
nowa budka, szlaban, zostanie zrobione ogrodzenie.
Jeśli chodzi o pobieranie opłat za wjazd na teren szpitala, to jest to dodatkowy przychód i
wszystkie szpitale pobierają takie opłaty. Nie ma możliwości zwolnienia jakiejś grupy osób z
wnoszenia  tej  opłaty.  Pan  dyrektor  poinformował,  że  sam  wnosi  taką  opłatę  i  wszyscy
pracownicy szpitala także płacą.

Pan  Kamil  Zalewski zapytał  o  możliwość  zatrudnienia  w  Mielniku  drugiego  lekarza,
motywował to długimi kolejkami oczekujących na wizytę.

Pan dyrektor Dębski odpowiedział, że nie ma takiej możliwości, ponieważ NFZ płaci tylko
za  jednego  lekarza.  Tylko  w  sytuacji  zastępstwa  nieobecnego  lekarza  w  Mielniku  jest
zatrudniany drugi lekarz.

Pan  Wójt zwrócił  się  do  radnych  aby  wsparli  szpital  proponowaną  kwotą  100  tys.zł,
ponieważ jest to jedyny szpital na terenie naszego powiatu.

Pan Lech Hackiewicz
Poinformował, że organizacja pracy SPZOZ i pozyskiwanie kadry medycznej nie jest prostą
sprawa. Nie da się tego zrobić w parę miesięcy, jest to ciężka praca na przestrzeni paru lat.
Wg. najnowszych danych statystycznych średnia wieku pediatrów w woj .podlaskim (i nie
tylko) wynosi 50 +. Na 25 miejsc rezydenckich ogłoszonych wiosną tego roku zgłosiła się do
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specjalizacji  z  pediatrii  tylko  1  osoba.  Podobna  sytuacja  jest  na  internie.  Kierownictwo
SPZOZ czyni  wszystko  aby szpital  opierał  się  na  rodzimych  lekarzach,  pochodzących  z
powiatu siemiatyckiego. Sytuacja kadrowa wielu szpitali powiatowych jest trudna, ci którzy
chcieliby podjąć pracę mają tak wygórowane żądania finansowe, których nie da się spełnić.
Wyraził nadzieję, ze sytuacja kadrowa szpitala w Siemiatyczach ulegnie poprawie a co za tym
idzie poprawi się również sytuacja w GOZ Mielnik.

Komisje Rady na posiedzeniu w dniu 10 maja br. pozytywnie zaopiniowały projekt
uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Mielnik na rok 2016.

Rada Gminy 14 głosami za,  przy 1 głosie wstrzymującym się,  podjęła uchwałę nr
XIV/85/16 w sprawie zmian w budżecie gminy Mielnik na rok 2016.

(w zał. na str..............prot.)

Do punktu 7.

Komisje Rady na posiedzeniu w dniu 10 maja br. pozytywnie zaopiniowały projekt
uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Gminnego Ośrodka
Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Gminnej Biblioteki Publicznej w Mielniku za 2015 rok.

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 15 radnych, podjęła uchwałę nr XIV/86/16
w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Gminnego Ośrodka Kultury,
Sportu i Rekreacji oraz Gminnej Biblioteki Publicznej w Mielniku za 2015 rok.

(w zał. na str..............prot.)

Do punktu 8.

Pani  Skarbnik poinformowała,  że  radni  na  posiedzeniu  Komisji  zapoznali  się  ze
sprawozdaniami,  opinią  RIO,  informacją  o  stanie  mienia  komunalnego  i  opinią  Komisji
Rewizyjnej RG Mielnik.

Komisje Rady na posiedzeniu w dniu 10 maja br. pozytywnie zaopiniowały projekt
uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  i  zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego  wraz  ze
sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy Mielnik za 2015 rok.

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 15 radnych, podjęła uchwałę nr XIV/87/16
w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z
wykonania budżetu gminy Mielnik za 2015 rok.

(w zał. na str..............prot.)

Do punktu 9.

Pan Wójt  poinformował, że na każdej sesji składa sprawozdanie ze swoich działań między
sesjami, tak więc radni są o wszystkim informowani.
W  związku  z  zakończeniem  budowy  kanalizacji  (dotarło  rozliczenie,  spłynęły  środki)
przedstawił historię jej przebiegu. Przed 2010r. była gotowa dokumentacja kanalizacji łącznie
z oczyszczalnią ścieków. Następca wójta przeciął wstęgę przy otwarciu oczyszczalni i znalazł
dwie sine deski na dachu, co jego zdaniem było bardzo dużym felerem tej oczyszczalni. Wójt
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Tobota ocenił także, że pozostawiony projekt kanalizacji jest zły i w trakcie jego kadencji
zrobiono nowy projekt. W trakcie wykonawstwa okazało się, że ten nowy projekt również jest
zły,  bo  odstępstwa  od  projektu  wynosiły  do  4  metrów.  Wykonawcy  pytani  dlaczego
odchodzono  od  projektu  odpowiadali,  że  tak  było  łatwiej.  Odstępstwa  od  projektu
spowodowały, że należało zrobić projekt dostosowawczy. Płaciliśmy z ten projekt w trzech
etapach. Przy ubieganiu się o pozwolenie na budowę okazało się, że projekt wykonano bez
zgody niektórych  właścicieli  działek.  Przez  to  można było  utracić  przyznane 5  milionów
złotych  na  kanalizację  i  zapłacić  jeszcze  karne  odsetki  w  wysokości  1,5  mln.  złotych.
Jedynym wyjściem było zawrzeć ugodę z właścicielami pominiętych działek i taką ugodę Pan
Wójt zawarł.
Pan Wójt przedstawił wyliczenie kosztów finansowych jakie w związku z tymi działaniami
ponieśliśmy:

• z tytułu źle policzonych terminów w ogłoszeniu o przetargu (pominięto jeden dzień) -
205189,00 zł plus odsetki od 2012r. w wysokości 44421,00 zł.,  co razem daje 250
tys.zł

• dokumentacja zamienna - 227071,00zł.
• dodatkowe mapy kosztowały - 191888,00zł.
• dodatkowy nadzór budowlany kosztował - 17570,00zł.
• oplata legalizacyjna - 305 tys.zł.
• zobowiązania które Wójt podpisał i które dzisiaj uchwalono na kwotę 234975,00 zł.

Łącznie  daje  to  sumę 1mln.53 tys.414 zł.  Są  to  lekką  ręką  wyrzucone pieniądze,  będące
wynikiem braku konsekwencji poprzedniego Wójta.
Z kwoty tej Panu Wójtowi udało się uratować 270 tys.zł. umorzenia opłaty legalizacyjnej oraz
17570,00 z tytułu nadzoru. Łącznie na kanalizacji Pan Wójt Wichowski uratował 290 tys.zł.
Pan Wójt zapewnił, że zwróci się do jakieś instytucji z zapytaniem czy tych wydatków można
było uniknąć.

Pan  Lucjan  Kożuchowski -  Przewodniczący  Komisji  Rewizyjne  przedstawił  wniosek
Komisji w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy.

(w zał. na str..............prot.)

Pan Przewodniczący Rady poinformował,  że inspektor nadzoru stwierdził  odstępstwa od
projektu kanalizacji na 163 działkach.

Komisje Rady na posiedzeniu w dniu 10 maja br. pozytywnie zaopiniowały projekt
uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy.

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 15 radnych, podjęła uchwałę nr XIV/88/16
w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy.

(w zał. na str..............prot.)

Do punktu 10.

Pan dyrektor ZGK przedstawił projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy cenowej za
zbiorowe zaopatrzenie  w  wodę  na  terenie  Gminy Mielnik.  Poinformował,  że  cena  wody
pozostaje na dotychczasowym poziomie.
Poinformował również o zakupieniu przez ZGK nowego ciągnika marki Case 85A, za kwotę
125 tys.460 zł. Podziękował Radzie i Panu Wójtowi za przyznanie środków na ten cel.
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Komisje Rady na posiedzeniu w dniu 10 maja br. pozytywnie zaopiniowały projekt
uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy cenowej za zbiorowe zaopatrzenie w wodę na terenie
Gminy Mielnik.

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 15 radnych, podjęła uchwałę nr XIV/89/16
w sprawie zatwierdzenia taryfy cenowej za zbiorowe zaopatrzenie w wodę na terenie Gminy
Mielnik.

(w zał. na str..............prot.)
(po przerwie)

Do punktu 11.

Pani  Stefania  Charko –  wicedyrektor  Zespołu  Szkół  w  Mielniku  przedstawiła  projekt
organizacyjny  funkcjonowania  placówek  oświatowych  w  gminie  w  roku  szkolnym
2016/2017.

Rada  Gminy  przyjęła  do  wiadomości  informację  nt.  organizacji  funkcjonowania
placówek oświatowych w gminie w roku szkolnym 2016/2017.

(w zał. na str..............prot.)

Do punktu 12.

Pani  Halina  Mirowska –  kierownik  GOPS  poinformowała,  że  obowiązek  przedłożenia
radzie  oceny  zasobów  pomocy  społecznej  Gminy  Mielnik  wynika  z  ustawy  o  pomocy
społecznej i jest to typowo statystyczne sprawozdanie.

Rada  Gminy  przyjęła  do  wiadomości  ocenę  zasobów  pomocy  społecznej  Gminy
Mielnik za 2015 rok.

(w zał. na str..............prot.)

Do punktu 13.

Pan Michał Baranowski  dyrektor GOKSiR przedstawił informację na temat przygotowania
gminy do sezonu turystycznego.

Rada Gminy przyjęła do wiadomości informację o przygotowaniu gminy do letniego
sezonu turystycznego.

(w zał. na str..............prot.)

Do punktu 14.

Rada Gminy przyjęła do wiadomości informację o gospodarce odpadami w świetle
regulaminu utrzymania czystości i porządku w gminie. Opinie i spostrzeżenia.

(w zał. na str..............prot.)
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Do punktu 15.

Odpowiedź na zapytanie Pana Henryka Symonowicza
Odpowiedzi udzielił Pan Wójt Gminy
Na  ulicy  Strażackiej  będą  prowadzone  prace  projektowe  i  wykonawcze  związane  z
kanalizacją. Po ich zakończeniu i naprawieniu ulicy będziemy myśleli o zmianie organizacji
ruchu. Dół na ulicy Bugowej postaramy się jak najszybciej zlikwidować.

Pan  Przewodniczący  Rady przypomniał  o  potrzebie  zlikwidowania  jeszcze  jednego
wgłębienia na ulicy Bugowej, przy Panoramie.

Pan Wójt poinformował,  że pracownik UG Pan Karol Dobrzaniecki  monitoruje ulice nie
tylko  gminne  ale  także  powiatowe.  Poprosił  aby  wszystkie  uwagi  dotyczące  dróg,  nie
czekając sesji, zgłaszać bezpośrednio do pracownika.
Z okazji zbliżającego się święta samorządu terytorialnego Pan Wójt w imieniu własnym i
współpracowników złożył życzenia radnym i sołtysom.

Do punktu 16.

Pan Kazimierz Tobota
Odnosząc się do otrzymanej ulotki dotyczącej prowadzonych w Mielniku wykopalisk zapytał
czy zgodnie z wcześniejszymi ustaleniami zostaną ustawione w parku tablice z informacją nt.
wykopalisk. W okresie letnim do Mielnika przyjeżdża dużo turystów i taka informacja na
tablicy dotarłaby do większej ilości osób.

Pan Wójt odpowiedział,  że Pan Grzegorz Śnieżko przygotował dużo informacji  na temat
prowadzonych  wykopalisk  w  Mielniku  i  postaramy się  takie  tablice  ustawić  w parku.  O
środki na ten cel może będziemy ubiegać się w Tyglu Doliny Bugu, ewentualnie zrobimy to w
ramach własnego budżetu.

Na wniosek Pani Barbary Dekarz przeprowadzono zbiórkę pieniężną na rzecz osieroconej
rodziny Kuncerów z Wilanowa.

Ustalono,  że  na  stronie  internetowej  Urzędu  Gminy  zostanie  umieszczona  informacja  o
koncie bankowym, na które można wpłacać pieniądze na rzecz tej rodziny.

Pan radny Kożuchowski zadeklarował także wsparcie materialne w postaci drewna na opał.

Pan Mikołaj Starpko – sołtys sołectwa Radziwiłłówka zgłosił wniosek w sprawie odmulenia
rowów na drodze gminnej Radziwiłłówka-Grabarka.

Pan Mateusz Bukrewicz – radny, sołtys sołectwa Mielnik zachęcał mieszkańców Mielnika
do udziału w konkursie na najpiękniejszą posesję Mielnika. Jak do tej pory wpłynęło tylko
jedno zgłoszenie, termin zgłoszeń upływa w dniu 20 czerwca br.
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Pan Wójt poinformował o nagrodach jakie czekają uczestników zawodów sołeckich w dniu
26 czerwca br.

I miejsce - 5000 zł.
II miejsce - 3000 zł.
III miejsce - 2000 zł.

Ponadto każda wieś, która weźmie udział w zawodach, otrzyma dodatkowo 1000 zł. na rzecz
sołectwa. W budżecie gminy mamy środki na ten cel.

Pan W           N                     – mieszkaniec Mielnika
Zapytał,  czy  osoba  odpowiedzialna  za  malwersację  przy  kanalizacji  na  kwotę  1  mln.zł.
odpowie za to czy nie.

Pan Wójt Gminy stwierdził, że nie może odpowiedzieć na to pytanie, nie jest prawnikiem. O
dalszym  ciągu  tej  sprawy  Pan  Wójt  nie  jest  w  stanie  powiedzieć.  Będzie  rozmawiał  z
kompetentnymi  osobami  jak  postąpić  i  jako porządny,  uczciwy obywatel  postąpi  tak,  jak
prawo nakazuje.

Pan radny Jerzy Weremijewicz poprosił o pomoc i informacje nt. zaginionej krowy z jego
gospodarstwa.

Pan Franciszek  Chruświcki –  sołtys  sołectwa  Tokary  poprosił  o  przyjazd  równiarki  do
Tokar, bo w trakcie wiosennych prac nie porównano wszystkich dróg.

Pan Wójt odpowiedział, że ZGK będzie uzupełniać nawierzchnię drogi o której mówił Pan
sołtys.

Pani Halina Mirowska podziękowała za datki na rzecz osieroconej rodziny i zapewniła, że
pieniądze te zostaną wpłacone na konto tej rodziny.

Pan Przewodniczący Rady zaprosił wszystkich do ODZM na godz. 12 na XV sesję Rady
Gminy.

Do punktu 17.

Wobec  wyczerpania  porządku  obrad  XIV sesji  Rady  Gminy  Pan  Przewodniczący
Rady podziękował radnym i gościom za udział w sesji i zamknął jej obrady.

Protokołowała:

Elżbieta Szymańska

  Przewodniczący Rady

                                    Krzysztof Nikitorowicz


